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Sundhedsudvalget

Til:

Dato:

Ministeren for sundhed og forebyggelse

21. april 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 468

På baggrund af artiklen i Dagens Medicin den 13. marts 2009 

”Åreknudepatienter må vente et år på behandling. Her sidder manden, der 

kan hjælpe dem. Han har intet at lave” bedes ministeren oplyse, hvad hans 

holdning er til, at man ikke anvender de klinikker, der har mulighed for at tage 

patienter, så ventelisterne på åreknudebehandling kan nedbringes, når 

behandlingsteknikken er dokumenteret som effektiv og sikker.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dflibl@ft.dk og dflope@ft.dk

samt til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
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